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Hei,

TLDR: Alternativ 3 er mer en nok. Enda bedre, vi kunne la det som det er i dag.

Har fått informasjon om dette prosjektet og sjekket ut prosjektet på deres nettsider. 
Ganske nøye forberedelser, og gode rapporter fra NINA (dere kan videresende ros).

Likevel, jeg mener nasjonalparker må ikke komme så nært der hvor folk bor og trives, spesielt pga. 
strenge regler som forbyr fritidsaktiviteter som fisking, slå på bål og bruke elsykkel. Ja, flora og fauna må 
beskyttes, men samtidig det må være et fritids buffer område mellom den tettere og tettere byen og det 
beskyttede områdene.

Byen er tettere og tettere - tillatelse for høye blokker på Bryn, lastebil fra sør kan ikke unngå Oslo på vei 
til nord, osv. Folk trenger nærområder hvor de kan gå uten å ha masse forbud. Ja, beskytte marka, ikke 
tillatt hytter og bilveier over alt i skogen, men fisking, elsykkel, telting med bål bør være lov. Kanskje t.o.m. 
en alternativ til E6 som ikke går gjennom byen når man ikke trenger det.

Plus at vi er bare en blip i det store bilde. Om 100k år skal sannsynligvis finnes lite spor at det var 
mennesker her en gang. Vi bør trives litt mens vi er her, uten å ødelegge alt kun pga. uendelig grådighet, 
ja, men samtidig ha det litt gøy mens vi lever. Og hvis forfedrene våre hadde levd uten å endre ingenting, 
hadde vi fortsatt vært encellet organismer på bunnen av havet.

En fin balanse er nesten alltid svaret. 

Takk og hilsen,
Marius Malaia
+47 93 67 50 19


